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Θεσσαλονίκη, 08/03/2021

Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας

ΠΡΟΣ: Τον κ. Υπουργό Αγροτικής Ανάπτυξης
Τον κ. Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέσεων

ΘΕΜΑ: «Καταστρέφονται καλλιέργειες με σπαράγγια στον Δήμο Αλμωπίας γιατί
δεν υπάρχουν εργάτες γης να τα μαζέψουν»

Κύριοι, κύριοι Υπουργοί,

Αγρότες  παραγωγοί  σπαραγγιού,  του  Δήμου  Αλμωπίας,  της  Περιφερειακής  Ενότητας
Πέλλας, αναφέρουν, πως λόγω των περιοριστικών μέτρων που έχουν επιβληθεί για την
αποφυγή διάδοσης του ιού “Covid-19”, δεν υπάρχουν μετακλητοί εργάτες γης και έτσι, το
προϊόν τους δεν μπορεί  να συγκομιστεί.  Η καταστροφή των καλλιεργειών θα σημάνει
τεράστια οικονομική ζημιά για τους ίδιους τους παραγωγούς, ενώ θα πληγεί και η εθνική
οικονομία, δεδομένου ότι, το σπαράγγι αποτελεί  ένα προϊόν που εξάγεται σε ποσοστό
άνω του 90%. Επισημαίνουν, δε, πως και να βρεθεί λύση με τους μετακλητούς εργάτες
γης,  δεν  θα  καταφέρουν  να  συγκομίσουν  περισσότερο  από  το  1/3  συνολικά  της
παραγωγής.  Εξηγούν ότι:  «το σπαράγγι,  εάν  δεν  το μαζέψεις  κανείς  στον  κατάλληλο
ημερήσιο χρονισμό, την επόμενη ημέρα θα είναι ανθισμένο και πράσινο, ενώ την αμέσως
επόμενη, όχι μόνο δεν μαζεύεται, αλλά θα πετιέται κιόλας».

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί:

Προτίθεσθε  να  μεριμνήσετε  άμεσα  προς  αποκατάσταση  της  έλλειψης  μετακλητών
εργατών  γης,  ώστε  οι  παραγωγοί  που βρίσκονται  την  τρέχουσα περίοδο στο  στάδιο
συγκομιδής των προϊόντων τους να καταφέρουν να τα περισυλλέξουν;

Ο ερωτών Βουλευτής
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